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شماره

صفحه

روزنامه

که  می خورم  را  پلیسی  آن  غصه  نه فقط  بنده  گفت:  عادل  حداد 
رویش  می خورم که  را  پلیسی  آن  نه فقط غصه  بریدند،  را  گلویش 
بنزین ریختند و آتش زدند؛ هم غصه آن ها را می خورم و هم حتی 
برای آن جوان هایی که می آیند و شعارهای هنجارشکن می دهند و 
تخریب می کنند و دستگیر می شوند و زندانی می شوند غصه می خورم. 

چون این ها هم فرزندان همین کشور و سرمایه های ما هستند.
گفت:  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع  ،عضو  رویداد۲۴  گزارش  به 

نمی توانیم از امام فقط به یک قول ایشان اکتفا کنیم؛ امام آمد که 
بگوید حکم خدا؛ خب این حکم خدا را ما باید هم به صورت عقلانی 

تبیین کنیم و هم برای اجرایش راه عقلانی پیدا کنیم.
به گزارش فارس، غلامعلی حداد عادل عضو مجمع تشخیص مصلحت 
اخیر  حوادث  درخصوص  تهران  دانشگاه  اساتید  با  نشست  در  نظام 
تأسف  اسباب  جهت  هر  از  هفته  چند  این  اتفاقات  داشت:   اظهار 

است.

بیمه گر  نباید  بیمه ای  نظام  در 
بیمه  در  پذیر(  بیمه  )موسسه 
کردن داروها، گزینشی عمل کند. 
بیمه  حق  فردی،  است  قرار  اگر 
پرداخت کند باید از ابتدا به نوعی 
هزینه های  تمام  که  کنند  محاسبه 
استثنا  بدون  را  درمان  و  دارو 
)مراکز  بیمه گر  اینکه  دربرگیرد. 
دارویی  دیدند  وقت  هر  بیمه( 
و  دلخواه  صورت  به  شده  گران 
گذار  بیمه  اجازه  بدون  و  یکطرفه 
لیست  از  را  آن  شده(  بیمه  )فرد 
کنند،  حذف  بیمه ای  خدمات 
 366 این  است.  مردم  به  اجحاف 
مراکز  تصمیم  به  که  دارویی  قلم 
بیمه، از لیست خدمات آنان حذف 
شده، معمولًا بسیاری از آنها مربوط 
به بیمارانی است که تا آخر عمر 
کنند.  مصرف  را  آنها  مجبورند 
بیماران علاوه  این  ببینید که  حال 
چقدر  بیماری شان،  درد  و  رنج  بر 
خرید  کردن  هزینه  توانایی  باید 

داروهایشان را داشته باشند؟
هم رنج مریضی و هم رنج بی پولی، 
و  بیماران  نوع  این  از  را  امان 
عجیب  می گیرد.  خانواده هایشان 
هزار   5 مبلغ  حتی  که  اینجاست 
مجلس  که  اعتباری  تومان  میلیارد 

خاص  بیماران  به  کمک  جهت 
داد،  اختصاص  داروها  نوع  این  به 

هنوز عملیاتی نشده است.
بود  قرار  که  هم  دارویار  طرح 
سال  اول  از  را  داروها  هزینه های 
با  بردارد،  مردم  دوش  از  جاری 
تأخیر در اجرا مواجه شده و سبب 
شده است تا هزینه ها توسط مردم 

پرداخت شود.
جهت  باید  مجلس  نمایندگان 
تحت  به  بیمه گر  مؤسسات  الزام 
انواع  همه  دادن  قرار  پوشش 
تصویب  به  را  مصوباتی  داروها 
بیمه  معقول  تعرفه  با  که  برسانند 
مردم  دولت،  کمک های  با  و 
هم  بیماران  و  شوند  آسوده خاطر 
و  نکرده  دارو  کمبود  احساس 
فشار اقتصادی را بر شانه های خود 

احساس نکنند.
میزان  و  دارو  کیفیت  بحث  البته 
مهم  موضوع  آنها،  اثربخشی 
جای  در  باید  که  است  دیگری 
مسئولان  جدی  توجه  مورد  خود 
ذیربط قرار گیرد وگرنه صِرف در 
دسترس بودن داروهای بی خاصیت 
مشکل گشای  خاصیت،  کم  یا 
بیماران  وحشتناک  دردهای 

نخواهد بود.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

به قلم مدیرمسئول

از هر دری کلامی

حداد عادل:

رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی گفت: طرح امنیت 
داده ها و اطلاعات شخصی افراد در پیام رسان های داخلی در این کمیسیون 

تدوین شده و در نوبت بررسی در صحن است.
بیان  با  خبرنگاران  جمع  در  طاهری  مصطفی  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
اینکه حوزه آی سی تی نیز به کمیسیون صنایع و معادن مربوط می شود، 
افزود: در قالب این طرح مباحث حقوقی و قانونی اطلاعات شخصی افراد 
در پلتفرم های داخلی است تا از جهت قانونی خیال افراد راحت باشد که 
یک متن در قانون هست که از اطلاعات شخصی آنان محافظت می کند و 
به دلیلی هر کس به این نوع اطلاعات تعرضی داشت از طریق قانون بتوانند 

پیگیر حقوق خود باشند.
وی با بیان اینکه مسدود شدن پلتفرم های خارجی به طور مشخص اینستاگرام 
و واتس آپ بر اساس مصوبه شورای امنیت ملی جهت کنترل حوادث و 
اتفاقات پیش آمده در کشور است، افزود: این مسدود بودن تا زمانی که 

شرایط به ثبات نرسد، ادامه خواهد داشت.
رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی در بخش دیگری 
اینترنت  زیرساخت  حوزه  در  ماندگی  عقب  یک  گفت:  خود  سخنان  از 
در کشور داریم که به اینترنت ثابت مربوط می شود و برعکس تمام دنیا 
موبایل  اینترنت  از  شهروندان  اکثر  و  است  موبایلی  و  سیار  ما  اینترنت 

استفاده می کنند.
طاهری اظهار داشت: تکلیف و منابعی که در بودجه دیده شده و دولت هم 

دنبال آن است، توسعه اینترنت ثابت با سرعت بالا بوده که درواقع همان 
توسعه فیبر نوری است.

وی افزود: دولت دنبال این است که دست کم ۲۰ میلیون پورت را با فیبر 
نوری تحت پوشش قرار دهد که اجرای این طرح که از نقاط پرجمعیت 
کشور مثل پایتخت و مراکز استان ها شروع شده است که اگر به سرانجام 
برسد یک انقلاب بزرگ زیرساختی در حوزه اینترنت کشور را رقم خواهد 
زد. رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی همچنین با بیان 
زیرساختی  ماندگی  عقب  یک  هم  داخلی  پلتفرم های  توسعه  در  ما  اینکه 
داریم، خاطرنشان کرد: ما هم در زمینه توسعه اینترنت و هم توسعه کیفیت 

پلتفرم های داخلی پیگیر ارتقا هستیم.
گفت:  کشور  در  خارجی  پلتفرم های  فعالیت  ادامه  خصوص  در  طاهری 
در  پیام رسان  یک  اختیار  اینکه  دارد،  وجود  حکمرانی  بحث  یک  اینجا 
دست ما نیست و توسط آن می شود آسیب های جدی به کشور وارد شود، 
انتظار  مورد  حداقل  از  باید  پلتفرم ها  که  دارند  دنیا  تمام  که  قوانینی  مثل 
پیام رسان های  تبعیت کنند. در مورد کشور ما هم هر وقت  آن کشورها 
خارجی خواستند از قوانین ما تبعیت کنند ما هم حاضریم برای فعالیت آنها 

در کشور کمک کنیم.
وی با بیان اینکه فعالیت پیام رسان های خارجی در کشور نباید بی حساب و 
کتاب باشد، گفت: در واقع قبول قوانین از سوی پلتفرم ها و اجازه فعالیت 

آنها در کشورها یک موضوع ۲ طرفه است.

نماینده مجلس: 

حرم  اطراف  هکتاری   36۰ بافت  بازسازی  با  رابطه  در  فارس  استاندار 
به ساکنین  اعطا تسهیلات  السلام ضمن تصویب  حضرت شاهچراغ علیه 
این بافت در راستای بازسازی، ترمیم و مرمت منازل مسکونی و احداث 
مؤسسات خیریه، بوم گردی و زائر سرا، بر لزوم حفظ و نگهداری آثار 

تاریخی تاکید کرد.
امور  و  عمومی  روابط  کل  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بین الملل استانداری فارس دکتر محمدهادی ایمانیه با مقامات ارشد دولت 
و شرکت های سرمایه گذاری بخش خصوصی دیدار و به پیگیری تقویت 
امور زیربنایی، سرمایه گذاری و عمرانی استان پرداخت. وی در رابطه با 
استان گفت: مسیر رشد و  بودن روند توسعه و پیشرفت  رضایت بخش 

شکوفایی همه جانبه استان فارس هموارتر شده است.
رابطه  در  غدیر،  انرژی  شرکت  مدیرعامل  با  دیدار  در  فارس  استاندار 
در  شرکت  این  سرمایه گذاری  و  جنوب  آلومینیوم  برق  مشکل  رفع  با 
 انتقال نیروگاه برق شیراز و احداث نیروگاه خورشیدی در بوانات و آباده 

گفت و گو کرد.
نماینده عالی دولت در فارس در دیدار با معاون وزیر راه و شهرسازی، 
که  شد  خواستار  را  اصفهان   - شیراز  آزادراه  از  فاز   6 اتمام  در  تسریع 
مناقصه  به  موضوع  همچنین  شد.  اتخاذ  زمینه  این  در  لازم  تصمیمات 
گذاشتن ۴ قطعه دیگر از راه آهن شیراز به بوشهر نیز مورد توافق قرار 

گرفت.
به  آن  ادامه  و  شیراز  به  گهر  گل  آهن  راه  احداث  مجدد  شدن  فعال 
توافق در  با  بود. همچنین  نظر  تبادل  و  اهواز موضوع دیگر مورد بحث 
خصوص احداث کمربندی جدید شیراز عملیات اجرایی آن پس از جذب 

سرمایه گذار و طی مراحل قانونی آغاز خواهد شد.

امنا، بازسازی بافت 36۰ هکتاری اطراف حرم حضرت  در جلسه هیئت 
شاهچراغ علیه السلام ضمن تصویب اعطاء تسهیلات به ساکنین این بافت 
در راستای بازسازی، ترمیم و مرمت منازل مسکونی و احداث مؤسسات 
تاریخی  آثار  نگهداری  و  لزوم حفظ  بر  زائر سرا،  و  بوم گردی  خیریه، 

تاکید شد..
دکتر ایمانیه در دیدار با معاون وزیر صمت و مدیرعامل شرکت ایمیدرو، 
خواستار تسریع در اکتشافات معادن و مشارکت ایمیدرو در انتقال آب 
از خلیج فارس و تکمیل راه اقلید به ابرکوه شد که مورد تأیید و تصویب 

مقامات ارشد وزارت صنعت معدن تجارت قرار گرفت.
همچنین در دیدار استاندار فارس و روسای دانشگاه های شیراز و صنعتی، 
رئیس پارک علم و فناوری، رئیس مرکز استنادی جهان اسلام و رئیس 
توسعه  از  ایشان  حمایت  نفت،  و  علوم  وزرای  با  استان  گاز  شرکت 
مراکز  در  شیمی  و  پتروشیمی  گاز،  نفت،  با  مرتبط  تحقیقاتی  طرح های 
علمی استان مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت که برآیند آن تصویب 

حمایت های مالی در یک دوره دو ساله بود.

در جریان سفر یک روزه استاندار فارس به تهران:

تصویب اعطا تسهیلات به ساکنین بافت ۳۶۰ هکتاری اطراف حرم شاهچراغ )ع(

۳۶۶ داروی پرمصرف هنوز 
تحت پوشش بیمه نیستند

وزیر علوم:

پذیرش دانشجوی استعداد درخشان 
توسط اساتید ممکن شد

معاون امنیتی وزارت کشور درباره حوادث زاهدان گفت: خطبه های مولوی 
عبدالحمید تحریک آمیز بود و متأسفانه بعد از خطبه های او حدود ۱5۰ نفر از 
اراذل و اوباش با سوء استفاده از صحبت های او به اموال مردم، خودروهای 
شخصی، مغازه های مردم و به اموال اهل سنت حمله کردند، ولی به سرعت 

کنترل شده و اوضاع آرام شد.
مولوی  خطبه های  درباره  میراحمدی  تسنیم،  از  نقل  به  تابناک  گزارش  به 
عبدالحمید، با تحریک آمیز خواندن این خطبه ها، گفت: حدود ۱5۰ نفر از 
اراذل و اوباش با سوء استفاده از صحبت های او به اموال مردم، خودروهای 

شخصی، مغازه های مردم و به اموال اهل سنت حمله کردند.
ملی  همایش  حاشیه  در  کشور  وزیر  امنیتی  معاون  میراحمدی  مجید  سید 
تسنیم درخصوص  سؤال  به  پاسخ  در  در جمع خبرنگاران  غیرعامل  پدافند 
وضعیت  استان ها  کرد:  بیان  کشور،  استان های  و  شهرها  وضعیت  آخرین 
خوبی دارند و چیزی به عنوان اغتشاش و ناآرامی در شهری نداریم و بعضاً 
تحرکات ایذایی در بعضی استان ها وجود دارد و در بسیاری از استان ها هم 

این تحرکات ایذایی هم نیست. 
ضمناً تجمعات مختصری در برخی دانشگاه ها هست که روند کاهشی دارد 
و اغتشاشات شهری مراحل پایانی خود را طی می کند؛ اوضاع کشور آرام 
را  این موضوع  این هستند که آتش  دنبال  به شدت  است، هرچند دشمنان 

برافروخته نگه دارند، اما مسئله خاصی نداریم. 
وی افزود: دشمنان فراخوان داده بودند، ولی آن روز اتفاقی رخ نداد و تا الان 

هم در هیچ نقطه ای از کشور تجمعی نداریم.
معاون امنیتی هم چنین درباره حوادث روز گذشته زاهدان گفت: خطبه های 
او حدود  از خطبه های  بعد  متأسفانه  بود و  مولوی عبدالحمید تحریک آمیز 
۱5۰ نفر از اراذل و اوباش با سوء استفاده از صحبت های او به اموال مردم، 
خودروهای شخصی، مغازه های مردم و به اموال اهل سنت حمله کردند، ولی 

به سرعت کنترل شده و اوضاع آرام شد.
وی افزود: اگر در خطبه ها مطالب تحریک آمیزی مطرح نمی شد، در زاهدان 
هم آرامش را شاهد می بودیم و متأسف هستیم در نمازجمعه که باید محل 
وحدت و آرامش مردم باشد، این سخنان مطرح شده، ولی باید توجه بیشتری 
داشته باشند تا محل سوءاستفاده دشمنان، ضدانقلاب و جریاناتی که امنیت 
مردم و شیعه و اهل سنت و هر ایرانی را مورد هدف قرار داده اند نشود و 

نباید تبدیل به محلی برای سوءاستفاده شود.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد؛

بازگشت دوباره رنگ قرمز به نقشه کرونا 
در فارس

وزیر اقتصاد: 

بانک ها در گذشته باچانه زنی سیاسی
به طرح هایی ورود می کردند که حتی 

توجیه اقتصادی نداشت

تحلیل این خبر را در ستون  
سمت راست  بخوانید

معاون  ریاست  به  معاونت گردشگری که  واحد  پنجره  در ششمین جلسه 
هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری فارس برگزار شد به سرمایه 
گذار اردوگاه گردشگری میمند فیروز آباد فرصت داده شد تا بدهی خود 

را به سازمان آبفا بپردازد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
حمایت  با  باید  اینکه  بیان  با  جلسه  این  در  زاده  فرخ  محمد  فارس 
برای  مناسبی  خدمات  آنها  اندازی  راه  و  مشکل  دچار  پروژه های  از 
از  ویژه  حمایت های  افزود  گردد،  ایجاد  استان  تمام  در  گردشگران 
این  در  مناسب  فضاهای  ایجاد  و  گردشگری  حوزه  گذاران  سرمایه 
قرار  معاونت  این  کار  دستور  در  ظرفیت  دارای  شهرستان های  در   حوزه 
افتاده  تاریخ سر رسید بدهی عقب  به  این رویکرد  بر  تاکید  با  دارد. وی 
سرمایه گذار این واحد گردشگری اشاره و تصریح کرد با طرح موضوع 

معاونت  واحد  پنجره  در  آب  تأمین  تأسیسات  سهم  پرداخت  برای  بدهی 
گردشگری استانداری فارس فرصت مجددی از سوی سازمان آبفا با کسر 
جرائم تأخیر تا پایان آبان ماه به ایشان داده شد تا نسبت به پرداخت بدهی 

خود اقدام کند و به مجتمع جان دوباره ای بخشیده شود.
ساسانی  دوران  آثار  و  سازه ها  کهن ترین  از  برخورداری  است  گفتنی 
فیروزآباد را به مقصدی دیدنی برای علاقه مندان به تاریخ و گردشگران 
است. وجود دو رشته کوه در شمال غربی و جنوب شرقی  تبدیل کرده 

شهر، آب و هوای مطبوع و معتدلی به آن بخشیده است.
سارهای  چشمه  تا  گرفته  مرتفع  کوه های  از  نیز  شهر  طبیعی  جاذبه های 
از  نادر  گونه های  زیستگاه  دلپذیر،  جنگلی  پوشش  رودخانه،  فراوان، 
برای  شهر  این  در  پربار  باغ های  و  وحشی  حیوانات  و  مهاجر  پرندگان 

گردشگران می تواند بسیار جذاب باشد.

در ششمین جلسه پنجره واحد معاونت گردشگری مصوب شد؛


